



Ref: SCEM/N001/09/2024

Date:20/09/2024

To: **SITE students**

**2024 Semester C Programme Fees (Tuition Fees & Miscellaneous Charges)**

SC Education Management Sdn Bhd hereby announce we are collecting the tuition fees and miscellaneous charges for the 3<sup>rd</sup> term of academic year 2024.

Please be informed that commencing from **1 March 2024**, the rate of **Service Tax** is **increased from 6% to 8%**.

This has been announced by the Royal Malaysia Customs Department, and is applicable to all of SC Education Management Sdn Bhd's taxable services (eg: Application & Registration Fees, Graduation Fees, Documents Application Fees, Programmes Fee, etc).

Payment due date is on **18<sup>th</sup> October 2024**. A late payment penalty will be charged for each payment not received by due date.

**\* Hard copy official receipts will not be provided.**

**\*After verification of payment and once digital receipt is generated, student will be able to download and print the digital receipt from Student Portal under E-receipt.**

This notice is posted on Southern University College Campus Network.



Account & Finance Office  
SC Education Management Sdn Bhd

 **SC EDUCATION MANAGEMENT SDN BHD** (709132-K)  
PTD 64888, Jalan Selatan Utama, KM15, Off Jalan Skudai, 81300 Skudai, Johor, Malaysia.

 **+607-558 6605**  
ext 172/173/174

 [space@sc.edu.my](mailto:space@sc.edu.my)  
[site@sc.edu.my](mailto:site@sc.edu.my)

 <http://www.southern.edu.my/space/>  
<http://www.southern.edu.my/site/>





Ref: SCEM/N001/09/2024

Date:20/09/2024

致:南方技职学院同学

### 收取 2024 年 3 学期学杂费

谨此温馨提醒本处已开始征收 2024 年 3 学期学杂费，同学们可登入校园网查询详情。

请注意，自 2024 年 3 月 1 日起，服务税税率将从 6% 提高至 8%。

根据马来西亚皇家关税局宣布，SC Education Management Sdn Bhd 的所有应纳税收服务适用于报名注册费、毕业费、文件申请费、课程费用等。

请即日起至 2024 年 10 月 18 日止 缴费，逾期者将每月额外征收罚款。

\*财务处将不再提供正式收据，待财务处处理学费后，学生可在校园网下载并自行列印电子版收据。

此通告已发布在南方大学学院校园网。



南方教育管理财务处 启

